



## Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

|                |                                                                    |
|----------------|--------------------------------------------------------------------|
| Afdeling       | 62                                                                 |
| Mødested/-dato | Nr. 196, 11/01 2019                                                |
| Referent       | Marianne M. Hansen                                                 |
| Mødedeltagere  | Marianne M. Hansen, Lene Meklenborg, Tor Aalbæk, Sonny Wolf-Jølver |

|    | Dagsorden                                                                                         | Referat                                                                                                                                                                                               | Aktion                                                                                           |
|----|---------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 1. | <b>Referat fra sidste møde</b>                                                                    |                                                                                                                                                                                                       |                                                                                                  |
| 2. | <b>Nyt fra AB</b> (orienteringsbreve og månedsbalance fra AB)                                     | Invitation formænd 29/1 kl 18.00.<br>Deadline 15/1.<br><br>Budgetmøde 26/8 kl 19.00 – Book Skovhuset<br>Forplejning skal vi sørge for.<br><br>Ændringer til budget 2021 skal indgives inden 1.4 2020. | MH deltager ikke denne gang.<br><br>MH booker skovhuset ved Lena<br><br>Følger op ved næste møde |
| 3. | <b>Øvrig ind- og udgående post</b>                                                                | Tesla problematik.<br>4 skriftlige advarsler blev givet.<br>AB holdes informeret hvis lignende sker igen, da privat P-plads!                                                                          | Problem løst.<br>Lejer fraflyttet.                                                               |
| 4. | <b>Ejendomsfunktionærens projekter i afdelingen</b>                                               |                                                                                                                                                                                                       |                                                                                                  |
| 5. | <b>AB projekter i afdelingen</b>                                                                  | Skuret ved nr 172/174 er under opførelse.<br>Status?                                                                                                                                                  | MH følger op                                                                                     |
| 6. | <b>Ønsker til det kommende budgetår</b> (indsendes til AB af afdelingsbestyrelsen inden 1. april) |                                                                                                                                                                                                       |                                                                                                  |

## Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

|    |                          |                                                                                                                                                                                                                                 |                                                                     |
|----|--------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------|
| 7. | <b>Beboeraktiviteter</b> |                                                                                                                                                                                                                                 |                                                                     |
|    | Velkommen til nye        | Mulighed for en lille blomst ved indflytning + en mulighed for at uddele velkomstfolder.                                                                                                                                        | Vedtaget.                                                           |
|    | Velkomstbrev/folder      | Sonny arbejder på de sidste detaljer i kataloget                                                                                                                                                                                | Til opfølgning før næste møde.                                      |
|    | Bro over grøften:        | Datoen har igen været udsat fra entreprenørens side, men forventes <u>leveret i uge 5-6.</u>                                                                                                                                    | Vi afventer.                                                        |
|    | Nyt fra kommunen         | Bomme ved cykelstier, der grænser op til vej, skal laves.<br>+ yderligere tiltag                                                                                                                                                | LM rykker kommunen (igen)                                           |
|    | Kompostbeholder          | Udspil skal gennemarbejdes og Padborgvej skal besøges.<br>Der har de lignende beholdere, som dem vi ønsker.<br>Placeringen er på plads.                                                                                         | Til opfølgning senere + der skal stemmes om det til budgetmøde.     |
|    | Råderetskatalog          | Detaljerne er næsten på plads. Skemaet er udfyldt. Dog er der et par punkter fx med skur der skal gennemgås med AB<br><br>Skemaet skal endelig godkendes af AB inden afdelingen kan indkaldes til ekstraordinært afdelingsmøde. | MH indkalder til 2. møde med AB.<br>+ til opfølgning FØR næste møde |
|    | Tusindfryd-vejen         | Opret fælles facebookgruppe for at øge kommunikationen på kryds og tværs af hele vejen                                                                                                                                          | MH opretter.<br>SWJ printer invitation.<br>LM deler invitation ud   |

## Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

|    |                          |                                                                                                                                                                                                                                     |                                                                       |
|----|--------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------|
|    | Affaldsindsamling        | Planlagt indsamling for hele Tusindfryd 18/4 (inden bevoksning på arealer vokser for meget op)                                                                                                                                      | Til opfølgning ved næste møde.<br>SWJ laver invitation<br>LM deler ud |
|    | Affaldscontainer         | Generel problematik med overfyldte containere/ fejlsortering og henkastelse af storskrald.                                                                                                                                          | MH informerer AB                                                      |
| 8. | Næste møde dato og emner | 12/3 ved LM nr. 178, kl. 19.00<br><br>****<br>Noter til senere møder:<br><br>Husk husorden. Opdatering efter ekstraordinært afdelingsmøde.<br>Den skal der også stemmes om.<br><br>Midler til udvidelse af legepladsen – Søg fonde. |                                                                       |
| 9. | Eventuelt                |                                                                                                                                                                                                                                     |                                                                       |